

**Bills Committee on  
The Hong Kong Polytechnic University (Amendment) Bill 2011**

**Information about the number of full-time and part-time students**

In response to an enquiry from a Legislative Council member about the current number of the full-time and part-time students, the Hong Kong Polytechnic University is pleased to provide the following information:

The current number of full-time undergraduate and sub-degree students is 14,812 while the current number of part-time undergraduate and sub-degree students is 4,736.

The current number of full-time postgraduate students is 2,880 while the current number of part-time postgraduate students is 6,829.

The Hong Kong Polytechnic University  
31 January 2012

就立法會議員關於理大全日制及兼讀制學生人數的提問，香港理工大學謹覆如下：

現時全日制本科生及學位以下程度課程學生人數為 14,812 人，兼讀制本科生及學位以下程度課程學生人數為 4,736 人。

現時全日制研究生人數為 2,880 人，兼讀制研究生人數為 6,829 人。

香港理工大學  
2012 年 1 月 31 日